



Health Care Policy

The school prioritizes the health and well-being of its students and considers health education an essential part of the educational process. Therefore, the following guidelines have been established :

1. Assigning a supervisor for sanitary facilities based on gender to ensure personal hygiene for children above the age of eight, in addition to monitoring cleanliness and continuous sterilization.
2. Establishing a health team, led by the supervising doctor and teachers specialized in science and physical education, responsible for monitoring contagious illnesses that require isolation and the suspension of attendance until full recovery.
3. Implementing first aid procedures in case of accidents (God forbid) and transferring the affected student to the hospital if necessary.
4. Regularly monitoring the purification and sterilization of drinking water.
5. Maintaining health records for students at the beginning of each academic year.
6. Documenting medical cases in designated files.
7. Supervising the cafeteria and kitchen, while monitoring students with food allergies to specific types of food.
8. Conducting first aid training periodically for the educational team responsible for the health aspect in the school.
9. The school doctor is responsible for approving sick leaves for students, as well as teaching and administrative staff. The designated school doctor must examine the medical condition in person before granting sick leave or, if necessary, conduct an assessment via phone call.
10. Monitoring the disinfection process for all classrooms, the playroom, the cafeteria, and the kitchen under the supervision of the school doctor.

W.I
Operation Head
February 20, 2025

سياسة الرعاية الصحية

- تهتم المدرسة بالجانب الصحي والشخصي لتلاميذها وتعتبر التربية الصحية من الجوانب المهمة في العملية التعليمية وقد وضعت التعليمات بهذا الخصوص كالاتي:
- 1- تعيين مراقبين على المرافق الصحية حسب الجنس يتولى الاهتمام بالنظافة الشخصية للاطفال فوق عمر ثمانية سنوات بالاضافة الى مراقبة النظافة والتعقيم بشكل مستمر.
 - 2- تعيين فريق الصحة برئاسة الطبيب المشرف والمعلمين من اختصاص العلوم والرياضة ويتولى مهام متابعة الحالات المرضية المعدية والتي تستوجب العزل وايقاف الدوام لحين وصول الحالات للشفاء.
 - 3- اجراءات الاسعافات الاولية في حال الحوادث لا سامح الله ونقل الحالة الى المستشفى.
 - 4- متابعة تصفية وتعقيم المياه الصالحة للشرب بشكل دوري.
 - 5- فتح سجلات صحية بأسماء التلاميذ في بداية كل عام دراسي.
 - 6- تدوين الحالات المرضية بملفات خاصة.
 - 7- متابعة الكافتيريا والمطبخ وحالات التلاميذ المصابين بالتحسس الغذائي لبعض انواع الاغذية.
 - 8- اجراء التدريبات على الاسعافات الاولية بشكل دوري للفريق التعليمي المسؤول عن الجانب الصحي في المدرسة.
 - 9- يكون طبيب المدرسة مسؤولاً عن الإجازات المرضية للطلاب وأعضاء الكادر التعليمي والإداري على ان يتم الكشف على الحالة المرضية قبل التمتع بالاجازة المرضية أو عبر الاتصال التلفوني مع اذا اقتضت الضرورة.
 - 10- متابعة عملية التعفير لجميع غرف الصفوف الدراسية وغرفة الالعاب والكافتيريا والمطبخ حسب توجيهات طبيب المدرسة.

W.I

Operation Head

February 20, 2025